
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 203
Banksektoren er gennem de senere år reguleret strammere for at sikre, at de tager 
mindre risikable dispositioner. Mener ministeren på den baggrund, det er rimeligt, når Fi
nans Danmark argumenterer for, at bankerne skal have overskud på samme niveau som 
andre erhvervsvirksomheder? Her kan bl.a. henvises til følgende debatindlæg fra Finans 
Danmark ”Der er ingen overnormal indtjening i bankerne, Pelle Dragsted”, Berlingske, 
den 22. februar 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pelle Dragsted (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 18. marts 2024.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på pelle.dragsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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